



Communiqué de presse

Entreprise Canadian Optical Supply

English text

A pillar of the Canadian optical industry, Judith Hochstadter, co-founder of Canadian Optical Supply (COS) together with her late husband, Fred, passed away Saturday, September 7, 2024.

The COS family, now in its third generation, is proud of the legacy left by Mrs. Hochstadter and will strive to continue the family tradition of premium service and quality in an environment where each employee counts.

Madame, from the COS family, thank you for many good years together.

Amir Hochstadter.

*in the name of Robert Hochstadter, management, reps and staff*

Texte FR

Un pilier de l'optique, Judith Hochstadter, cofondatrice de La Cie Canadienne de Produits Optiques (COS), avec son défunt mari Fred, nous a quittés ce samedi 7 septembre 2024.

La famille de COS est fière de l'héritage laissé par Madame Hochstadter dans le domaine de l'optique. C'est la troisième génération qui poursuit l'aventure dans le respect des traditions familiales de service, de qualité haut de gamme où chaque employé compte.

Madame, de la part de la famille COS, merci pour ces nombreuses années passées ensemble.

Amir Hochstadter,

*au nom de Robert Hochstadter , la direction, les représentants et du personnel.*